
Antonio Moreno Baza, secretari  de l’Ajuntament d’Arenys de Mar,

CERTIFICO:   

Que el Ple d'aquest Ajuntament, en sessió de caràcter Ordinari que va tenir lloc el dia 23 de 
setembre de 2021, va adoptar entre d’altres els següents acords:

“11.- MOCIÓ QUE PRESENTA EL GRUP MUNICIPAL PSC-CP, A FAVOR DE 
L'EXECUCIÓ DE LA VARIANT DE VALLDEGATA I ACCESSOS.                    (PRP 
2021/709).-

L’alcaldessa Sra. Moreno, dóna compte d’aquesta proposta d’acord:

“MOCIÓ QUE PRESENTA EL GRUP MUNICIPAL PSC-CP, A FAVOR DE LA 
CONNEXIÓ DE LA NII I C-32 I ACCESSOS PER VALLDEGATA

Des de l’1 de setembre que l’autopista del Maresme ha deixat de ser de peatge i això ha 
provocat que augmenti el transit per dita via. Altrament la nostra població disposa d’un gran 
nombre d’instal.lacions i serveis a primera línia de mar com són el port, les platges i unes 
potents zones comercials. Tot això fa que augmenti el transit que va de l’autopista cap a les 
zones costaneres i que anteriorment passava per l’antiga NII.

Per tal de pacificar la Riera des de fa anys que s’ha treballat i programat la variant de 
Valldegata. Ara encara més urgent per les raons suara indicades.

Altrament, el nus viari a Vallvidrera és el resultat de l’afavoriment del peatge de l’autopista 
però no de les necessitats de la nostra vila. Ni abans, ni menys ara, no té cap sentit mantenir 
el nus comunicatiu actual a Vallvidrera.

Finalment, la desaparició dels peatges fa que estiguem davant d’unes noves oportunitats per a la 
nostra vila que no podem deixar perdre. Es per tots aquests motius que el grup municipal 
socialista presenta al ple la següent

ACORDS

1. Instar a la Generalitat de Catalunya per a que executi la variant de Valldegata i així facilitar la 
descongestió del trànsit per la Riera.

2. Instar a la Generalitat de Catalunya per a que resolgui definitivament els enllaços entre la B-
511, l’autopista i Arenys de Munt a la zona de Vallvidrera

3. Reclamar a les autoritats que s’escaigui que les zones que abans conformaven el peatge 
d’Arenys passin a ser de propietat municipal.

4. Crear un grup de treball sobre els serveis viaris post-peatge compost per representants de tots 
els grups municipals. Aquest grup de treball servirà per a estudiar i proposar com ha de ser la 
pacificació de l’antiga NII. També aquest grup de treball ha de proposar alternatives per a 
l’espai que deixa lliure el gran peatge d’Arenys.

5. Comunicar aquests acords a la Generalitat de Catalunya i al Consell Comarcal del Maresme.”



I, perquè així consti, lliuro el present  certificat, per ordre i amb el Vist-i-plau de la Sra. 
Alcaldessa, amb les reserves de l’article 206 del Reglament d’Organització i funcionament dels 
Ens Locals.

                                                                                             Vist i plau
El secretari                                                                             L’alcaldessa 
Antonio Moreno Baza Annabel Moreno Nogué

Arenys de Mar, a la data de la signatura electrònica
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